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تكرار تحريمهاي آمريكا را تحمل نميكنيم

نماينده ارشد ايران در مذاکرات هستهاي در مصاحبه با کانال 4 تلويزيون انگليس با انتقاد از تحريمهاي تازه آمريکا عليه

افراد و شرکتهاي ايراني، گفت: تهران به صراحت اعلام کرده است که در آينده اين اقدامات را تحمل نميکند.

سيدعباس عراقچي معاون وزير خارجه در گفتگو با كانال 4 تلويزيون انگليس:
تكرار تحريمهاي آمريكا را تحمل نميكنيم

توافق خوب آن است كه شأن ملت ايران را حفظ كند

نماينده ارشد ايران در مذاکرات هستهاي در مصاحبه با کانال 4 تلويزيون انگليس با انتقاد از تحريمهاي تازه آمريکا عليه افراد و
شرکتهاي ايراني، گفت: تهران به صراحت اعلام کرده است که در آينده اين اقدامات را تحمل نميکند.

به گزارش فارس، «عباس عراقچي» معاون وزير امور خارجه ايران با انتقاد از تحريمهاي تازه آمريکا عليه ايران، اين اقدام را
خلاف حسن نيت خواند و گفت: اکنون«احترامي واقعي» بين طرفين مذاکرهکننده برقرار است.

وي در پاسخ به اين سئوال که آيا تحريمهايي که آمريکا اخيرا اعلام کرده ، بر خلاف توافقات صورت گرفته است، گفت: «قطعا
همينطور است.آنها قطعا بر خلاف اصل حسن نيتي هستند که بايد بر فضاي مذاکرات حاکم باشد. اين چيزي است که هر دو
طرف به يکديگر قول دادهاند. دو روز قبل هم زماني که با آمريکاييها ملاقات کرديم، به صراحت به آنها گفتيم که ما ديگر در

آينده چنين اقداماتي را تحمل نميکنيم. ما قطعا آنها را نقض توافق ژنو به حساب ميآوريم.»

معاون وزير خارجه همچنين در واکنش به سئوالي در مورد جو مثبت حاکم بر مذاکرات ميان ايران و آمريکا، گفت: «در بحث
فضاي مذاکرات، تعامل خوبي برقرار است، اما اين بدان معنا نيست که ما همه مشکلات و مسائلي که بين ما وجود دارد را حل

کردهايم.»

وي در ارتباط با پيشبينياش از آينده مذاکرات گفت: «ما خوشبين هستيم، همانطور که بايد باشيم.

همه ديپلماتها بايد خوشبين باشند. ما زمان کوتاهي داريم، زمان به سرعت ميگذرد.»

عراقچي در پاسخ به خبرنگار انگليسي که گفت بسياري در ايران روي توافق هستهاي حساب زيادي باز کردهاند، اظهارداشت:
«همه انتظارات زيادي از اين مذاکرات و توافق احتمالي دارند؛ اما در عين حال آنچه که ما از همه، مردم عادي، مقامات و
هرکس ديگري ميشنويم، اين که همه توافقي خوب ميخواهند. يک توافق خوب براي ما، توافقي است که شأن ما را حفظ

کند.»

او در مورد تبعات شکست مذاکرات هم گفت: «بگذاريد اصلا به اين موضوع فکر نکنيم. سناريوي جايگزين هولناک خواهد بود،
چراکه منبع تازهاي براي تنش به منطقهاي چنين پيچيده، ميافزايد. .»

عراقچي در ادامه در مورد مبارزه با گروه تروريستي «داعش» در عراق، گفت: «ما هرآنچه بتوانيم براي امنيت خود، امنيت
همسايه خود و امنيت دوست خود در عراق، سوريه و ديگر مناطق انجام ميدهيم. انکار نميکنيم که به دولت عراق کمک
کردهايم. ما از بيان اينکه به دولت سوريه کمک کردهايم تا با اين گروههاي تروريستي مبارزه کند، ابايي نداريم و به اين کار ادامه

خواهيم داد. تمامي قدرتهاي داخل منطقه و بيرون از منطقه هم بايد توان خود را به ميدان بياورند .»

وي در مورد اين که آيا آمريکاييها هم بايد به مبارزه با داعش بپيوندند، گفت: «بله، فکر ميکنم آمريکاييها در اين زمينه
مسئوليت دارند. سياستهاي آنها و مداخلات آنها، خرابکاريهاي زيادي در منطقه به بار آورده است.»

وي با رد همکاري ايران و آمريکا در عراق، گفت: تهران با دولت عراق هماهنگ است و بغداد ميتواند با ديگران در اين زمينه
هماهنگ باشند که اين مسالهاي جداگانه است. تصور ميکنم که هنوز با نابودي کامل داعش، فاصله وجود دارد .

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://tebyan-tabriz.ir/News/77748/

